
Aký  bol pre samosprávu vašej 
obce uplynulý rok? Čo sa vám po-
darilo, čo považujete za úspech a čo 
naopak mohlo byť lepšie?

Máme za sebou rok 2024 a z môjho 
pohľadu ho považujem za úspešný, aj 
keď sa dá urobiť vždy viac.

Od 1. januára 2024 sme čelili zvý-
šenej cene energií v  desiatkach per-
cent. Aj napriek tomu sa nám podarilo 
udržať plánované výdavky pod kon-
trolou a  rok sme ukončili v  rozpočte 
s  pozitívnym výsledkom. Za najväčší 
úspech považujem rozbeh Domova 
seniorov. Bol to rok, v ktorom sme sta-
bilizovali personálne obsadenie a  ob-
sadenosť 100 % sme dosiahli v  marci 
roku 2024. Touto cestou by som rád 
poďakoval všetkým, ktorí sa na roz-

behu podieľali. Práca v Dome seniorov 
si vyžaduje zanieteného a  obetavého 
človeka. Preto všetkým pracovníkom 
vyjadrujem svoj obdiv. 

Ďalšou výzvou v minulom roku bola 
príprava zmeny zberu komunálneho 
odpadu na vážený množstvový zber. 
Celý projekt sme spustili do skúšob-
nej prevádzky v  septembri 2024 a  do 
konca roka sme pracovali na doladení 
detailov. Prvé výsledky hovoria o tom , 
že sme sa vydali správnou cestou a po-
stupne sa znižuje objem komunálne-
ho odpadu a zvyšuje podiel separova-
ného odpadu.

Nie všetko sa podarilo na sto per-
cent aj vďaka náročnej situácii s  fi-
nanciami. Investovali sme aj pro-
striedky do zdravotného strediska, ale 
potrebovali by sme oveľa viac financií. 

 Obce majú pred sebou ďalší ná-
ročný rok. Ako sa naň pozeráte? Aká 
najväčšia výzva čaká v novom roku 
vašu obec a jej obyvateľov?

Začal sa rok 2025, ktorý opäť nebu-
de jednoduchý. V  roku 2024 sa nám 
podarilo získať cez radu partnerstva 
ŽSK finančné prostriedky vo výške 
537-tisíc eur na rekonštrukciu Zák-
ladnej školy s  materskou školu. Ide 
o  projekt, prostredníctvom ktoré-
ho budeme rekonštruovať jedáleň 
ZŠ s  MŠ, vybudujeme bezbariérové 
toalety a  v  pláne je aj vybudovanie 
novej jazykovej učebne. Malo by 
sa mám podariť zrekonštruovať aj 
športový areál základnej školy, kto-
rý bude prístupný širokej verejnosti. 
Toto bude naša najväčšia výzva pre 
rok 2025.

Chceli by sme zrekonštruovať 
cestu pred zdravotným strediskom, 
ktorú vo veľkej miere využívajú aj 
klienti Domu seniorov. Budeme po-
kračovať v  dokončení zmeny územ-
ného plánu obce. Je pred nami veľa 
práce. Dúfam, že sa nám podarí napl-
niť naše ciele.

 
Čo by ste popriali spoluobča-

nom do nového roka 2025?
Všetkým spoluobčanom prajem 

v  novom roku 2025 veľa zdravia, 
úspechov v  osobnom aj pracovnom 
živote. Osobne si prajem, aby sme 
boli k sebe láskaví, ohľaduplní a reš-
pektovali sme sa  navzájom. Dúfam, 
že spoločným úsilím budeme bu-
dovať našu obec, aby bola dobrým 
miestom pre život.

Starosta obce Dlhé Pole Tibor Gajdošík: Najväčšou výzvou bude rekonštrukcia školy

ZHODNOTENIE ROKA SAMOSPRÁVAMI
Pýtali sme sa starostov a primátorov, čo sa im v minulom roku podarilo 

a aká najväčšia výzva čaká ich samosprávu v tomto roku.


